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Protokół Nr 11/0012.2/2024-2029 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Rady Gminy Boronów 

z dnia 23 lipca 2025 r. 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie. 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy 

Rady Gminy Boronów:  

 

1. Łukasz Pietruszka – przewodniczący komisji 

2. Serafin Mzyk – zastępca przewodniczącego komisji 

3. Irena Kozak – członek komisji 

4. Robert Kucharczyk - członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Krzysztof Bełkot - Wójt Gminy Boronów  

2. Elżbieta Duda – Skarbnik Gminy Boronów 

3. Ilona Robok – Przewodnicząca Rady Gminy  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 10/0012.2/2024-2029 z powiedzenia Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gminy Rady Gminy Boronów z dnia 24 czerwca 2025 r. 

4. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Boronów na 2025 rok. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia 

Ad. 1  

Przewodniczący komisji Łukasz Pietruszka przywitał uczestników posiedzenia 

i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.   

Ad.2 

Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie i bez uwag.  

Ad. 3 

Członkowie komisji jednogłośnie i bez uwag przyjęli protokół nr 10/0012.2/2024-2029 

z powiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Rady Gminy Boronów z dnia 

24 czerwca 2025 r. 
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Ad. 4 

Przewodniczący komisji Łukasz Pietruszka oddał głos Wójtowi Gminy Krzysztofowi 

Bełkotowi, który przedstawił zmiany do uchwały budżetowej. 

Najważniejszym punktem tych zmian było zabezpieczenie środków w dziale gospodarka 

wodno-kanalizacyjna, gdzie został złożony i zakwalifikowany wniosek o dofinansowanie 

z KPO (program 3.1.1.) na to zadanie.  

Wójt Krzysztof Bełkot przedstawił pismo w którym poinformowano Gminę o rewizji 

wniosków, związane z terminem wykonania zadania. Poproszono o złożenie deklaracji 

możliwości wykonania zadania w określonym czasie, ze względu na możliwość przekazania 

dodatkowych środków.   

Nasza Gmina podtrzymała stanowisko wywiązania się z terminu wykonania zadań 

do 30 listopada 2025r. 

Przewodniczący Łukasz Pietruszka zapytał o podział kosztów planowanych zadań. 

Wójt Krzysztof Bełkot wyjaśnił, że całość kosztów kwalifikowanych bez VAT pokrywa 

dotacja, a koszty niekwalifikowane tj. nadzór, projekt i ewentualne przyłącza wchodzące 

w obszar aglomeracji pokrywa Gmina, co stanowi niewielki procent całości inwestycji.  

Pozostałe przesunięcia dotyczyły środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, 

były to środki otrzymane na refundację poniesionych kosztów – 30 tyś., oraz przesunięcia 

środków na zabezpieczenia finansowania naprawy uszkodzonej herbaciarni w parku 

Gminnym, gdzie staramy się o pokrycie kosztów z ubezpieczenia.  

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w którym obecni członkowie komisji 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedstawione zmiany – 4 głosy „za”. 

Ad.5. 

Przewodniczący Łukasz Pietruszka poprosił Wójta o przedstawienie postępu aktualnie 

trwających inwestycji 

Wójt Krzysztof Bełkot omówił inwestycje, zaznaczył że wszystko odbywa się zgodnie 

z harmonogramem. 

Radna Irena Kozak dopytała o prace gwarancyjne na pierwszym etapie parku Gminnego, 

czy takie były zgłaszane i czy są prowadzone na bieżąco. 

Wójt Krzysztof Bełkot wyjaśnił że takie miały miejsce, wymienił m.in. naprawy 

na nawierzchni poliuretanowej, naprawę karuzeli i kilka innych drobnych napraw, które 

zostały zrobione w ramach gwarancji zgłoszonych po przeglądach. 
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Ad. 6 

Przewodniczący Komisji Łukasz Pietruszka podziękował za udział w pracach Komisji i 

zamknięto posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji 

                        

                                                                                                              Łukasz Pietruszka 


